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Eladó Családi ház, 120 m2, 1 160 m2 telek, Marcali
43 990 000 Ft ( ~106 241 € )

Eladó egy tágas, jó állapotú családi ház Marcaliban!

Adatlap sorszáma: #696900326

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

 

Eladó egy remek állapotú, tégla építésű tágas családi ház, amely minden igényt

kielégít. A házban 3 hálószoba található, elrendezése ideális családok számára,

biztosítva a kényelmes életteret. A konyha kimondottan tágas, amely tökéletes

helyszín a családi étkezésekhez és összejövetelekhez. A fürdőszoba káddal és

zuhanyzóval felszerelt, a praktikum jegyében mindkét lehetőség adott, valamint

van két különálló mellékhelyiség is. Az épület statikailag kiváló állapotú, nem

vizesedik. A tető szintén remek állapotban van, így hosszú távon sem kell

javításokkal számolnia. A fűtés gázkonvektorokkal és hangulatos

cserépkályhával történik, ami kellemes meleget biztosít a téli hónapokban.

További előnyként említendő, hogy a teljes elektromos rendszer cserélve lett és

ipari áram áll rendelkezésre. A víz és szennyvíz csövek is cserélve lettek. Az

udvaron több melléképület is található, van pince is, egy kút a kert öntözésére,

és van még egy betonozott két beállós garázs is. A műhely ideális lehetőség

hobbi célokra.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Zum Verkauf steht ein geräumiges Familienhaus in Backsteinbauweise in

ausgezeichnetem Zustand, das allen Ansprüchen gerecht wird. Das Haus hat 3

Schlafzimmer und sein Layout ist ideal für Familien und bietet einen

komfortablen Lebensraum. Die Küche ist besonders geräumig und ist der

perfekte Ort für die Familie Mahlzeiten und Versammlungen. Das Badezimmer

ist mit einer Badewanne und einer Dusche ausgestattet, die beide praktisch

sind, und es gibt zwei separate Nebengebäude. Das Gebäude befindet sich in

einem ausgezeichneten baulichen Zustand und ist nicht undicht. Auch das Dach

ist in einem ausgezeichneten Zustand, so dass langfristig keine Reparaturen

erforderlich sind. Die Beheizung erfolgt über Gaskonvektoren und einen

gemütlichen Kachelofen, der in den Wintermonaten für eine angenehme Wärme

sorgt. Ein weiterer Vorteil ist, dass die gesamte elektrische Anlage erneuert

wurde und Industriestrom zur Verfügung steht. Auch die Wasser- und

Abwasserleitungen wurden erneuert. Auf dem Hof befinden sich mehrere

Nebengebäude, ein Keller, ein Brunnen zur Gartenbewässerung und eine

betonierte Doppelgarage. Die Werkstatt ist ideal für Hobbyzwecke.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale is a spacious family house of brick construction in excellent condition,

which meets all needs. The house has 3 bedrooms and its layout is ideal for

families, providing a comfortable living space. The kitchen is particularly

spacious and is the perfect place for family meals and gatherings. The bathroom

is equipped with a bath and shower, both of which are provided for practicality,

and there are two separate outbuildings. The building is in excellent structural

condition and does not leak. The roof is also in excellent condition, so no repairs

are needed in the long term. The heating is provided by gas convectors and a

cosy tiled stove, which provides a pleasant warmth in the winter months.

Another advantage is that the entire electrical system has been replaced and

industrial electricity is available. The water and sewage pipes have also been

replaced. In the courtyard there are several outbuildings, there is also a cellar, a

well for watering the garden and there is also a concrete two car garage. The

workshop is ideal for hobby purposes.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 


